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1.  Op 10 juni heeft de raad het recycleplan vastgesteld. In dat RVS staat o.a. dat het 

maatwerk voor specifieke doelgroepen verder wordt uitgewerkt in het voorstel 

verordening afvalstoffenheffing 2022. Waarom zien wij dit maatwerk dan niet terug in 

de nu voorliggende afvalstoffenverordening? Bij maatwerk specifieke doelgroepen 

bedoelen wij de inwoners met onvermijdbaar medisch afval, jonge gezinnen die een 

bepaalde periode relatief meer restafval hebben door luiers en aandacht voor sociaal 

minima. 

antwoord  Juridisch gezien is het niet mogelijk om het maatwerk in de verordening 

afvalstoffenheffing op te nemen. Om die reden heeft het college een voorstel maatwerk 

doelgroepen recycle-tarief vastgesteld. Het was de bedoeling om dit voorstel ook op de 

agenda van de cyclus van november te zetten, maar het voorstel staat nu voor de cyclus 

van januari 2022 op de planning. 

 

2. In onze gemeente kennen we veel betrokken zwerfafvalrapers. We hebben al een aantal 

maal met de pfh gesproken over een goede oplossing om het door hun ingezamelde 

afval te kunnen afvoeren. De pfh had hiervoor diverse suggesties waaronder het 

verstrekken van een afvalpas voor ondergrondse containers. Waarom is hierover niets 

opgenomen in de afvalstoffenverordening 2022 en voor welke oplossing kiest de 

portefeuillehouder? 

Antwoord Dit is opgenomen in het voorstel “maatwerk doelgroepen recycle-tarief”. Voor de 
zwerfafvalrapers is gekozen om aan te sluiten bij de huidige regeling: het geraapte 
zwerfafval kan door de rapers naar de buitendienst worden gebracht of de buitendienst 
haalt dit bij de rapers op. De rapers hebben hierover al afspraken met de buitendienst. 

 

3. Enige tijd geleden is er aangegeven dat de optimalisering van papierinzameling wordt 

onderzocht. Zij de opties al uitgewerkt en wanneer verwacht u een voorstel te kunnen 

doen richting gemeenteraad? 



 

 

Antwoord De optimalisaties, waaronder die van oud papier, zijn nog niet onderzocht en 

uitgewerkt. Op dit moment worden alle voorbereidingen voor de invoering van recycle-

tarief getroffen. Na invoering worden de optimalisaties onderzocht en uitgewerkt. Het 

eerste voorstel (optimalisatie grof afval) verwachten in het derde kwartaal van 2022 te 

sturen. 

 

 


